
Jaarverslag 2023 cliëntenraad cirkel Oost 
 
 
Inleiding 

• Wij vertegenwoordigen vooral de cliënten intramuraal. Voor de wijkverpleging is er helaas 
geen bemensing. Dit doen we op locatie te spreken met cliënten en familie, managers, 
verplegend /verzorgend personeel. Cliënten vooral op familieavonden. 

• We hebben helaas te maken met terugloop van cliëntenraadsleden. Dus te weinig 
bemensing. 

 
Samenstelling van de cliëntenraad 

Onze raad bestaat uit 3 leden:  
Herman ten Voorde lid- contact met Gerbrand en Bellinckborg 
Tjabel Klok  lid- contact met Backenhagen en Herinckhave 
Koos Akker  voorzitter- contact met ’t Woolde en Humanitas  
Barry Kwast  gemandateerd manager 
Manon Stapper  ondersteuner/secretaresse 

 
Vergaderingen 

• We hebben tot en met juni regulier vergaderd. Daarna vanaf augustus veelal informeel 
gesproken over hoe verder te gaan met de lokale raad en hoe werven we nieuwe leden. 

• In september is er een gezamenlijke vergadering geweest met 3 lokale raden.  
 
Besproken onderwerpen 

• We hebben gesproken over actuele onderwerpen die voorbij kwamen. O.a. mantelzorg. 
 
Uitgebrachte adviezen 

• Gevraagd advies over: onderwerp, wat was het advies, argumenten 

• Ongevraagd advies over: onderwerp, wat was het advies, argumenten 
 
Zichtbaarheid 
Hoe heb je bekendheid gegeven aan de cliëntenraad? 

• Te weinig. We hebben ons gezicht laten zien bij familieavonden.  

• Ook hebben regelmatig gesprekken gevoerd met managers. 

• Op sommige facebook pagina’s om nieuwe leden gevraagd. 
 
Scholing 
We hebben een scholing gehad bij het LOC over de samenwerking met andere organisaties. 
Daarnaast zijn we geïnformeerd over zorgtechnologie. 
 
Tot slot 
2023 was een jaar met de nodige reflectie. Moeten we in de huidige vorm wel doorgaan. Of moeten 
we de medezeggenschap op een andere manier vorm gaan geven. 
Voor de voorzitter was dit één van de redenen om  per 31 december terug te treden en te stoppen 
met de medezeggenschap. 
 


